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Rada Miejska w Piasecznie  
Radni - Sesja 

Protokół nr 47/2021  

XLVII Sesja w dniu 28 grudnia 2021  
Obrady rozpoczęto w dniu 28 grudnia 2021 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:15 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył XLIV sesję - online. Odczytał listę obecności. Radni 
potwierdzili swoją obecność online w systemie Microsoft Teams oraz poprzez potwierdzenie 
obecności w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. Przystąpiono do 
ustalenia porządku obrad. 

Przewodniczący Piotr Obłoza zgłosił rozszerzenie pkt.2 o kolejne dwa podpunkty.:  

2.2 Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

2.3 Sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 

Wprowadzono rozszerzenie,  Rada nie zgłosiła sprzeciwu. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił  prośbę o wprowadzenie do porządku nw. projektów:  
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• w sprawie zmiany uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej z dnia 22.12.2020 
• w sprawie przystąpienia do sporządzenia MPZP cz. m. Piaseczno przy ul. 

Jerozolimskiej 
• w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości stypendiów 

sportowych za osiągnięte wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 
międzynarodowym lub krajowym. 

Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały nr 694/XXXIII/2020 
Rady Miejskiej z dnia 22.12.2020 
Głosowano w sprawie:  
Uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady 
Miejskiej z dnia 22.12.2021.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
Wprowadzono do porządku w pkt 1 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie przystąpienia do sporządzenia MPZP 
cz. m. Piaseczno przy ul. Jerozolimskiej 
Głosowano w sprawie:  
Uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie przystąpienia do sporządzenia MPZP 
cz.m. Piaseczno przy ul. Jerozolimskiej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewelina Wójcik 
Wprowadzono do porządku w pkt 19 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zasad, trybu przyznawania i 
pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych za osiągnięte wysokie wyniki sportowe 
we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym. 
Głosowano w sprawie:  
Uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 
oraz wysokości stypendiów sportowych za osiągnięte wysokie wyniki sportowe we 
współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym..  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
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Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Wprowadzono do porządku w pkt 22 
 
2. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej – nie zgłoszono uwag. 
 
1) nr XLIV z dnia 20.10.2021 r. 
Głosowano w sprawie : nr XLIV z dnia 20.10.2021 r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
Protokół przyjęto 

2) nr XLV z dnia 17.11.2021 r. 
Głosowano w sprawie : przyjęcia protokołu nr XLV z dnia 17.11.2021 r.   
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
Protokół przyjęto 
 
3) nr XLVI z dnia 24.11.2021 r. 
Głosowano w sprawie : przyjęcia protokołu nr XLVI z dnia 24.11.2021 r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
Protokół przyjęto 
 
4) Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
 
Daniel Putkiewicz, Burmistrz przedstawił sprawozdanie – wydarzenia omówione 
szczegółowo na stronie BIP: 
 
W okresie przedświątecznym odbyło się wiele spotkań min.: pikniki i imprezy charytatywne 
oraz Wigilijne i Mikołajkowe dla chorych dzieci, ze Związkiem Kombatantów RPiBWP 
w Piasecznie, Związkiem Emerytów i Rencistów, z organizacją Caritas – specjalna wigilijna 
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dla osób najbardziej potrzebujących pomocy.  Odbył się Kiermasz świąteczny, pomimo 
pandemii ucieszył naszych mieszkańców bogatą ofertą. Odbyło się odpalenie choinki 

W ostatnich dnach wpłynęła do gminy nagroda od administracji rządowej za wysoki poziom 
zaszczepienia mieszkańców gminy. 

Biblioteka Publiczna otrzymała wyróżnienie za I miejsce w rankingu bibliotek na Mazowszu. 

W rankingu Gmin na Mazowszu, nasza gmina uzyskała pierwsze miejsce jako najlepsza 
gmina na Mazowszu. 

Odbyło się wiele spotkań merytorycznych i sportowych. W zakresie sportu Burmistrz i jego 
Zastępcy brali udział w 18 edycji o  Memoriał Wiesława Gawłowskiego  w piłce siatkowej 
oraz I Turnieju Piłki Nożnej Kobiet „Dudi” im. Tomasza Dudka w CEM  

Na bieżąco działa jadłodajnia, Burmistrz zachęcał do podzielenia się  swoimi wypiekami. 

Burmistrz zachęcał do udziału w trzeciej edycji akcji „Adoptujemy Świąteczne drzewka 
i zwracamy je naturze” . Apelował o ograniczenie i ostrożne stosowanie fajerwerków w 
czasie nocy sylwestrowej.  

W grudniu 2021 PCU – spółka gminy podpisało umowę na dofinansowanie budowy 
kompleksu energetycznego. Spółka uzyska 50 mln. z czego otrzymamy prawie 50%  
bezzwrotnej dotacji. 

Podpisano ostateczną umowę ugody z wykonawcą CEM-u, zatwierdzoną przez sąd. 

Trwają prace nad uruchomieniem instalacji ścieków w celu zagospodarowania osadów po 
ściekowych i wykorzystaniem ekologicznym ciepła z tych odpadów. Trwa przygotowanie do 
Programu retencji wód opadowych, w którym będą brały udział nieruchomości wokół 
budynków w całej gminy – wpłynęła oferta, którą gmina wstępnie zaakceptowała.   

Na bieżąco informujemy o remontach i przebudowach dróg w mediach społecznościowych 
oraz w lokalnej prasie. 

Burmistrz złożył serdeczne życzenia Świąteczne i Noworoczne. 

5) Sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
 
Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres między sesjami wg dat zdarzeń i czynności, 
w których Prezydium Rady Miejskiej brało udział: 

1. - w dniu 11.12.2021 udział w uroczystości  I Turnieju Piłki Nożnej Kobiet „Dudi” im. 
Tomasza Dudka w CEM  

2. - w dniu 14.12.2021 udział  w spotkaniu Wigilijnym z Zarządem Oddziału Rejonowego 
Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Piasecznie w Domie Parafialnym  

3.  - w dniu 15.12.2021 udział  w Strażackim spotkanie wigilijno-opłatkowym w Gminie 
Piaseczno Wiceprzewodniczący Michał Rosa  

4. – w dniu 17.12.2021  udział w spotkaniu świąteczno – noworocznym ze Związkiem 
Kombatantów RPiBWP w Piasecznie  
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5. –Wiceprzewodniczący Michał Rosa w dniu 19.12.2021 brał udział w spotkaniu Victoria 
Winter Cup 2021 organizowanym przez LKS Victoria Głosków  

6. Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział w spotkaniach i konsultacjach 
zespołu historycznego 

7. Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział we wtorkowych posiedzeniach 
kierownictwach Gminy (on Line) 

8. Przewodniczący Rady zajmował się sprawami organizacyjnymi związanymi z działalnością 
Rady Miejskiej  

9. Bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, kontakt z mieszkańcami  

10. współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

 
3. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Piaseczno na rok 2022 
 
1) Odczytanie projektu uchwały budżetowej na rok 2022. 
 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały, z przedstawionymi 
autopoprawkami Burmistrza do projektu uchwały, Radni otrzymali autopoprawki: 
 
2) Odczytanie opinii Komisji Finansów i Inwestycji. 
 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił opinię komisji dot.: 
uchwalenia budżetu Gminy Piaseczno na rok 2022 i uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2022- 2037. 
Przewodniczący poinformował, że komisja pozytywnie opiniuje projekty z autopoprawkami. 
 
3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie. 
 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy odczytała uchwałę Kolegium RIO w Warszawie, 
załączoną do protokołu – udostępnioną na stronie BIP 
 
4) Dyskusja oraz głosowanie wniosków Komisji Finansów nie przyjętych przez Burmistrza. 
 
Burmistrz uwzględnił wszystkie wnioski komisji. 
Daniel Putkiewicz poinformował o założeniach budżetu w tym wyjątkowym czasie pandemii. 
W roku 2019 gmina była zaangażowana w sprawy zmian ustawy gospodarki odpadami, w 
2020 rozpoczął się trudny okres pracy w czasie pandemii oraz zmian ustawowych i ich 
wprowadzenia w naszej gminie. Obecny rok wprowadza zmiany ustaw podatkowych, 
znacznie mniejsze wpływy na dochody samorządu gminy. Skutki zmian mogą wpłynąć na 
realizację planowanych inwestycji kubaturowych, drogowych i prac remontowych a także 
placów zabaw i zieleni. Burmistrz omówił niektóre z niech min.:  
- budowa basenu – wykonawca został wprowadzony na budowę; 
- przy ul. Szkolnej za kończymy budowę domu dziennego pobytu;  
- będzie uzupełniana zieleń na rynku naszego miasta; 
- w 2022 r. zakończymy remont Plebanii, będziemy realizować „Dom Zośki”; 
- w budynku przy ul. Puławskiej powstanie Instytut Sztuki Józefa Wilkonia; 
- w trakcie  realizacji projekt budowy Szkoły w Julianowie; 
- ważne zadanie dla centrum miasta to przebudowa teatru miejskiego, co wymaga zmiany 
planu; 
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- duże zadania związane z przebudową ul. Puławskiej, Kościuszki i Centrum Miasta; Mamy 
dwa główne cele. Jedno to zmiana ruchu tranzytowego w związku z budową trasy S7, a 
drugie to nowe centra handlowe, które powstają wokół Piaseczna. Do tego dochodzą 
uwarunkowania związane z wyższymi oczekiwaniami dotyczącymi zieleni, ochrony 
środowiska i bezpieczeństwa ruchu: pieszych, rowerzystów i kierowców. Zmiany, które 
chcemy wprowadzać, mają zachęcać mieszkańców do korzystania z centrum miasta, a tym 
samym wspierać biznesy prowadzone w centrum. 
- W dniu 15 grudnia 2021 roku Gmina Piaseczno podpisała z Wojewodą Mazowieckim trzy 
umowy o dofinansowanie zadań inwestycyjnych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg. Dofinansowanie w kwocie 2 122 248,59 zł na zadanie „Budowa drogi gminnej ulicy 
Jutrzenki na odcinku od ulicy Wenus do ulicy Geodetów w Józefosławiu na terenie Gminy 
Piaseczno”. Inwestycja jest w trakcie realizacji, dotyczy wybudowania drogi gminnej o 
długości 457,74 mb. Wzdłuż ulicy Jutrzenki wykonany będzie ciąg pieszo – rowerowy, po 
przeciwnej stronie chodnik dla pieszych. Na skrzyżowaniu z ul. XXI Wieku powstanie mini 
rondo czterowylotowe. Inwestycja to ważne połączenie w układzie drogowym środkowej 
części Józefosławia, łączy ulicę Wenus i XXI Wieku z ul. Geodetów, będącą jedną z 
głównych ulic w miejscowości. Całkowita wartość zadania: 5 710 890,00 zł. 
- Dofinansowania w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach dla 
pieszych na zadania: 
„Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na 3 przejściach dla pieszych w Piasecznie na 
ul. Żytniej i Jarząbka na drogach nr 281500W, 282201W” w kwocie 413 939,76 zł 
„Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na 3 przejściach dla pieszych w Piasecznie na 
ul. Nadarzyńskiej i Żytniej na drogach nr 281407W, 281500W” w kwocie 300 000,00 zł. 
Inwestycje dotyczą przebudowy dróg gminnych w Piasecznie: ul. Jarząbka na odcinku od ul. 
Pawiej  do ul. Żytniej oraz ul. Nadarzyńskiej na odcinku od ul. Dworcowej  do ul. Towarowej 
w obszarze oddziaływania przejść dla pieszych. 
Realizacja inwestycji to bezpośrednie przełożenie na podniesienie bezpieczeństwa 
wszystkich uczestników ruchu: pieszych, rowerzystów i zmotoryzowanych. Łączna kwota 
pozyskanego dofinansowania to 2 836 188,35 zł. 
- zaplanowano środki finansowe na kontynuację budowy Parku Miejskiego, po uzyskaniu 
prawa własności do nieruchomości gruntowych, rozpoczniemy kolejne etapy prac; 
- w planie budżetu zaplanowano min. remonty dróg ulic Geodetów, Energetyczna, w 
Jastrzębiu i Wólce Kozodawskiej; 
- w 2022 roku będzie remontowany etapami odcinek drogi ul. od Gerbera, Sienkiewicza, Pod 
Bateriami do ronda w Gołkowie; 
- kolejny ważny remont to droga 721, skrzyżowanie Wojska Polskiego z Okulickiego przy 
współpracy trzech zarządców MZDW, Krajowych i Powiatowych oraz naszej Gminy. 
- w roku 2022 będziemy kontynuowali Program Piaseczno dla klimatu: kompleks 
energetyczny realizowany przez PCU i PWiK, dofinansowanie dla indywidualnych 
gospodarstw  
- PWiK ze zwiększonym kapitałem będzie realizować dostawę wody z gminnych ujęć dla 
części północnej gminy; 
- przystąpimy do zagospodarowania nieużytków zielonych wzdłuż rzeki Jeziorki; 
- w budżecie zaplanowano wiele zadań realizowanych w ramach funduszy sołeckich; 
- zmiany podatkowe wpłyną na obniżenie dochodów gminy z 230 mln. w roku 2021 do 207 
mln. zł. w roku 2022; 
- zrównoważenie wydatków bieżących , duże wzrosty cen za media i koszty paliwa i koszty 
pracy mogą wpłynąć na zagrożenie planowanych zadań w budżecie na rok 2022. 
 
W dyskusji nie było więcej zgłoszeń. 
 
- opinie komisji: 
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Katarzyna Krzyszkowska – Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji  przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla zadań z zakresu, ujętych w projekcie budżetu i WPF 
Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię komisji zadań 
z zakresu sportu i rekreacji, ujętych w projekcie budżetu i WPF i dot. stypendiów. 
Dorota Kłos Przewodnicząca Komisji Zdrowia przedstawiła pozytywną opinię komisji dla 
zadań z zakresu zdrowia i polityki społecznej, ujętych w projekcie budżetu i WPF 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię komisji dla 
zadań z zakresu oświaty, ujętych w projekcie budżetu i WPF 
 
5) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na rok 2022. 
 
Głosowano w sprawie:  
Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na rok 2022..  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta. 
 
4. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2022- 2037: 
 
1) Odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2022 - 2037. 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały, z przedstawionymi 
autopoprawkami Burmistrza do projektu uchwały, Radni otrzymali autopoprawki: 
 
2) Odczytanie opinii Komisji Finansów i Inwestycji. 
Przewodniczący komisji przedstawił łączną opinię do projektu budżetu i WPF 
 
3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie. 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy odczytała uchwałę Kolegium RIO w Warszawie, 
załączoną do protokołu – udostępnioną na stronie BIP 
 
4) Dyskusja oraz głosowanie wniosków Komisji Finansów nie przyjętych przez Burmistrza 
 
Pozytywne opinie komisji problemowych. Opinia Komisji Finansów zawarta w pkt. 3.1 
- nie było zgłoszeń w dyskusji 
- Burmistrz uwzględnił wnioski komisji 
 
5) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2022 - 2037. 
 
Głosowano w sprawie:  
Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Piaseczno na lata 2022 - 2037..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
Uchwała została podjęta. 
 
Daniel Putkiewicz Burmistrz podziękował za przyjęcie budżetu na rok 2022, zapraszał do 
współpracy przy jego realizacji. 
 
5. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej z dnia 22.12.2020 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały, z przedstawionymi 
autopoprawkami Burmistrza do projektu uchwały, Radni otrzymali autopoprawki: 
Artur Maicki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji do ww. projektu 5.1 i 
5.2 w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 
Głosowano:  
W sprawie zmiany uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej z dnia 22.12.2020.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2) W sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały, z przedstawionymi 
autopoprawkami Burmistrza do projektu uchwały, Radni otrzymali autopoprawki: 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji i Komisji Sportu. 
Głosowano:  
W sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
3) W sprawie ustalania wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno 
Arkadiusz Czapski, Sekretarz zreferował projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem.  
Po pozytywnej opinii Komisji Finansów i Inwestycji radni otrzymali projekt z wprowadzonymi 
składnikami wynagrodzenia. 
Katarzyna Krzyszkowska – Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji przedstawiła 
pozytywną opinię do ww.  pkt. 3/ i 4/ w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości 
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diet radnych Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Głosowano:  
W sprawie ustalania wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
Uchwała została podjęta 
 
4) W sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Miejskiej w 
Piasecznie. 
Arkadiusz Czapski, Sekretarz zreferował projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem. 
Po pozytywnej opinii Komisji Finansów i Inwestycji radni otrzymali projekt z wprowadzonymi 
przeliczeniami. 
Pozytywne opinie komisji problemowych. 
Radni Wojciech Ołdakowski i Michał Mierzwa zgłosili, że nie będą brali udziału w głosowaniu 
Głosowano:  
W sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Miejskiej w 
Piasecznie. 
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5) W sprawie skargi J.S. na wydanie nierzetelnego wypisu i wyrysu z miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. 
Bogdan Temoszczuk Kontrola Wewnętrzna, referował projekt uchwały. 
Adam Marciniak Przewodniczący  Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił pozytywną 
opinię komisji   
Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię 
komisji dot. projektów uchwał z poz. 5.7 – 5-16 .  
Głosowano:  
W sprawie skargi J.S. na wydanie nierzetelnego wypisu i wyrysu z miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. 
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
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Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
6) W sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
Rafa Żytkowski zreferował projekt uchwały 
Głosowano: W sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki nr ewid. 47/1 i 47/3 oraz działki ozn. nr 47/2, obr. 58 położonych w Piasecznie przy ul. 
Armii Krajowej i ul. Staszica. 
Naczelnik GGG Iwona Zielińska –Woszczyk zreferowała projekty uchwał od nr 5.7 - 5.16 
zgłosiła autopoprawki dot. podstawy prawnej ustawy o samorządzie gminnym i tam gdzie 
brakuje, dopisanie ze zmianami. 
Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię 
odnośnie projektów w pkt 5.7 - 5.16 
Głosowano:  
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki nr ewid. 47/1 i 47/3 oraz działki ozn. nr 47/2, obr. 58 położonych w Piasecznie przy ul. 
Armii Krajowej i ul. Staszica..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działek ozn. nr ewid. 79/10 i 499 poł. w Runowie przy ul. Dobrej 
Naczelnik Iwona Zielińska –Woszczyk zreferowała projekt uchwały  
Pozytywne opinie komisji problemowych 
Głosowano:  
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działek ozn. nr ewid. 79/10 i 499 poł. w Runowie przy ul. Dobrej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
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Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
9) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu działki 
ozn. nr ewid. 55/1, obr. 37, poł. przy ul. Towarowej. 
Naczelnik Iwona Zielińska –Woszczyk zreferowała projekt uchwały  
Pozytywne opinie komisji problemowych 
Głosowano:  
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu działki 
ozn. nr ewid. 55/1, obr. 37, poł. przy ul. Towarowej..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
10) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działek oznaczonych nr 2/80 i nr 2/79, obr. 17 m. Piaseczno położonych przy ul. Wojska 
Polskiego. 
Naczelnik Iwona Zielińska –Woszczyk zreferowała projekt uchwały  
Pozytywne opinie komisji problemowych 
Głosowano:  
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działek oznaczonych nr 2/80 i nr 2/79, obr. 17 m. Piaseczno położonych przy ul. Wojska 
Polskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
11) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy 
działek oznaczonych nr 185 i 186, obr. Złotokłos położonych przy ul. Targowej. 
Naczelnik Iwona Zielińska –Woszczyk zreferowała projekt uchwały  
Pozytywne opinie komisji problemowych 
Głosowano:  
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy 
działek oznaczonych nr 185 i 186, obr. Złotokłos położonych przy ul. Targowej..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 



 Protokół z obrad XLVII  sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 28 grudnia 2021 r. 

 

12/16 
 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
12) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 41/10, obr. 12, m. Piaseczno położonej przy ul. Puławskiej i ul. Syrenki. 
Naczelnik Iwona Zielińska –Woszczyk zreferowała projekt uchwały  
Pozytywne opinie komisji problemowych 
Głosowano:  
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 41/10, obr. 12, m. Piaseczno położonej przy ul. Puławskiej i ul. Syrenki.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
13) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 21, obr 44 położonej przy ul. Mazurskiej w Piasecznie. 
Naczelnik Iwona Zielińska –Woszczyk zreferowała projekt uchwały  
Pozytywne opinie komisji problemowych 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 21, obr 44 położonej przy ul. Mazurskiej w Piasecznie.   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
14) W sprawie nieodpłatnego zbycia udziału w nieruchomości gminnej położonej w obr. 15 
m. Piaseczno przy ul. Szkolnej. 
Naczelnik Iwona Zielińska –Woszczyk zreferowała projekt uchwały  
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną opinię 
komisji 
Pozytywne opinie komisji problemowych 
Głosowano:  
W sprawie nieodpłatnego zbycia udziału w nieruchomości gminnej położonej w obr. 15 m. 
Piaseczno przy ul. Szkolnej..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
15) W sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomości gminnej. 
Naczelnik Iwona Zielińska –Woszczyk zreferowała projekt uchwały  
Pozytywne opinie komisji problemowych 
Głosowano:  
W sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomości gminnej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
16) W sprawie zmiany uchwały nr 826/XL/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 lipca 
2021r. w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego w 
drodze darowizny przez Gminę Piaseczno prawa własności nieruchomości oznaczonej jako 
dz. ew. 43, obr 72 m Piaseczno. 
Naczelnik Iwona Zielińska –Woszczyk zreferowała projekt uchwały  
Pozytywne opinie komisji problemowych 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię odnośnie projektów w pkt  6.16 – 6.20 
Głosowano:  
W sprawie zmiany uchwały nr 826/XL/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 lipca 
2021r. w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego w 
drodze darowizny przez Gminę Piaseczno prawa własności nieruchomości oznaczonej jako 
dz. ew. 43, obr 72 m Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta. 
 
17) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczno dla rejonu centrum miasta. 
Anna Pakulińska  Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały  
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Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano:  
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczno dla rejonu centrum miasta..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta 
 
18) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczno dla rejonu Traktu nad Perełką. 
Anna Pakulińska  Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały  
Pozytywna opinia komisji  
Głosowano:  
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczno dla rejonu Traktu nad Perełką..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta. 
 
19) w sprawie przystąpienia do sporządzenia MPZP cz. m. Piaseczno przy ul. Jerozolimskiej 
Anna Pakulińska  Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały  
Pozytywna opinia komisji  
Głosowano:  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia MPZP cz. m. Piaseczno przy ul. Jerozolimskiej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) Piotr Obłoza, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta. 
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20) W sprawie przyjęcia programu ochrony środowiska dla miasta i gminy Piaseczno na lata 
2022-2025 z uwzględnieniem perspektyw na lata 2026-2029. 
Dorota Krug – Płoska po. Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska zreferowała projekt  
Pozytywna opinia komisji  
Głosowano:  
W sprawie przyjęcia programu ochrony środowiska dla miasta i gminy Piaseczno na lata 
2022-2025 z uwzględnieniem perspektyw na lata 2026-2029..  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Izabella Górzyńska 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta. 
 
21) W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie 
Piotr Obłoza Przewodniczący Rady, przedstawił projekt uchwały. 
Głosowano:  
W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
22) W sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości stypendiów 
sportowych za osiągnięte wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 
międzynarodowym lub krajowym. 
Marek Frącz, Dyrektor GOSiR 
Pozytywna opinia Komisji Sportu 
Głosowano: W sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości 
stypendiów sportowych za osiągnięte wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 
międzynarodowym lub krajowym.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
6. Wolne wnioski. 
 
Piotr Obłoza Przewodniczący Rady poinformował, że terminy sesji wskazanych w projekcie 
harmonogramu pozostają bez zmian.  
Przewodniczący Rady złożył Noworoczne życzenia. Aby Nowy Rok 2022 był wypełniony 
sukcesami i spełnionymi marzeniami. 
Daniel Putkiewicz Burmistrz dołączył się do składanych życzeń Noworocznych 
Radna Joanna Morawska  podziękowała za udział i prosiła o kontynuację udziału w akcji 
„Podaruj Ciszę”, której celem jest informowanie o szkodliwości fajerwerków i promowanie 
świętowania, tak aby dla innych nie było szkodliwe. Huk i błyski powodują cierpienie osób 
chorych, są źródłem stresu dla ludzi zwierząt i ptaków. Ograniczenie fajerwerków pomoże 
ograniczyć zanieczyszczenie środowiska.  
Anna Krawczyk Sołtys Sołectwa Łbiska apelowała, aby zorganizować szkolenia dla nowo 
wybranych osób. 
Daniel Putkiewicz Burmistrz poinformował, że Sekretarz Arkadiusz Czapski zaplanował takie 
spotkanie i szkolenie teoretyczne i praktyczne przy udziale pracowników urzędu. 
 
7. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 47 sesję o godz. 12:15 
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 
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